
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 27/2022

XXVII Posiedzenie w dniu 13 września 2022 
Obrady rozpoczęto 13 września 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:15 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:

1. Grażyna Borycka – Skarbnik.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnego  na  posiedzeniu  gościa  dokonała
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Kontrola załatwionych skarg i wniosków mieszkańców gminy.
3.Kontrola wydatków rezerwy budżetowej za I półrocze 2022 r. 
4. Sprawy różne.
5.Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Porządek został przyjęty.

2. Kontrola załatwionych skarg i wniosków mieszkańców gminy.
Radnym została przedstawiona szczegółowa tabela, w której znajdywały się informacje co do ilości 
wszystkich skarg i wniosków które wpłynęły do Urzędu Gminy do dnia dzisiejszego.
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Kontrola wydatków rezerwy budżetowej za I półrocze 2022 r.
Skarbnik powiedziała, że rezerwa budżetowa nie została ruszona a zgromadzone środki przechodzą na 
kolejne półrocze.
Radna Grzyb zapytała na co dokładnie przeznaczone są pieniądze z rezerwy budżetowej.
Skarbnik odpowiedziała, że tylko na sytuacje kryzysowe albo sytuację nieplanowane, związane z 
żywiołami, kataklizmami typu powodzie czy w poprzednim roku na pandemię COVID-19. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Sprawy różne.
Radny Wosiński zapytał jak wygląda sytuacja posiadania opału przez szkoły.
Skarbnik odpowiedziała, ze Zespół Szkolno-Przedszkolny w Miedźnie ma w swoim magazynie 40 ton 
pelletu, Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ostrowach nad Okszą na razie nie posiada zakupowanego opału 
ponieważ w tej szkole miał być zmieniany piec na pellet a w związku z tym, że na razie nie będzie 
wymieniany to zostanie zakupiony tam węgiel. Natomiast Zespół Szkolno - Przedszkolny w Mokrej na tą 
chwilę posiada 15 ton opału na rozruch w przypadku ponownego uruchomienia pieca.

5. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 15.15 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.



Przewodnicząca Komisji
(-) Małgorzata Grzyb

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


